
  

 
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  17/6-24 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder:  
Bestyrelsesformanden 
Referent: JS 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob B., Poul, Annette, Jakob H., Jan, 
Malene, Victoria, Karla, Lotte 
 
Fraværende:  
Jakob B, Annette, Malene 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

Punkt 6 rykkes til efter sommerferien 
Ellers godkendt 

 

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

Ingen yderligere bemærkninger   

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 

 
- Fra skoleledelsen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Fra formanden 
 

 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 

- Elevtal: 428 
 

  
Der har ikke været møde siden sidste gang 
 
Der er lige nu emneuge på skolen, hvor emnet er 
”Olympiske Lege” 
 
Der er ansat ny børnehaveklasseleder fra den 1/8, 
Dina Fogh Knebel  
 
På fredag får kommende 7. klasse deres nye klasser 
og lærere at vide. Der er hhv. 27 og 28 elever i de to 
klasser 
 
Tak til Victoria og Karla fra elevrådet for indsatsen 
gennem skoleåret!  
 
Ingen yderligere meddelelser 
 
 
 
 

 

4. Årsberetning. Der skal be-
sluttes, hvad man ønsker 
at gøre. Herunder Jakobs 
idé med online-møde. 
 

Vi evaluerer, når online-mødet har været afholdt 
 
 
 
 

 

5. Orientering om skemaer 
og godkendelse heraf. 

- Bilag 
 

 Godkendt.  

6. Oplæg fra skoleleder om 
de kommende skoleår. 
 

Rykkes til næste møde  

7. Drøftelse af lejrskolebud-
get m/ændring pr. 1/1-25. 
 

Pt. 900 kroner til 6. klasse og 1200 kr. til 9. klasse. 
Kostpenge pt. 75 kroner. 
 
Lotte foreslår, at beløbet grundet inflationen og gene-
relt stigende priser hæves til hhv. 1000 kroner og 

 



  

 
 

1300 kroner på skolens budget samt 85 kroner pr. dag 
ift. kostpengene 
 
Alle fremmødte stemmer for forslaget  
 

8.  Trafik jf. Lines orientering 
fra sidste møde. Nedsæt-
telse af arbejdsgruppe. 
 

En tanke om en temauge i næste skoleår med fokus 
på ”færdselsregler” i trafikken, på nettet, i samfundet 
osv. 
 

 

9. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

Pt. er vores budget i balance, men når ansættelserne 
med bl.a. afdelingsleder, børnehaveklasseleder og læ-
rere slår igennem på løndelen pr. 1/8, ser det ud til, at 
vi kommer ud med et mindre underskud pr. 31/12 
 

 

10. Eventuelt (O) 
 

Vi undrer os over, hvad det nye skilt på Johannes 
Kochs Vej betyder, men afventer en ny afstribning af 
parkeringsområdet 
 

 

11. Kommunikation til Aula 
 

Line læser stykket højt, som bliver lagt på Aula  

11. Kommende møder:  19/8, 16/9, 7/10, 4/11, 16/12, 20/1, 24/2, 24/3, 28,4, 

19/5 og 16/6 

 

Ministeriets anbefalinger vedr. brug af bl.a. elektroni-

ske devices. 

Ordensregler. 

 

 

 


